
A leading company In Qatar is seeking to recruit  DEPOT ASSENT STEEL WORK FACTORY/QUALITY INSPECTOR
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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading company In Qatar is seeking to recruit

DEPOT ASSENT STEEL WORK FACTORY/QUALITY INSPECTOR

Job Description: 

    -  Assuring that the work of steel works in the factory is performed as required by approved MES & ITP and meets or exceeds the required qualities 
    -  Assisting Quality Control Engineer with tasks as per requests. 
    -  Maintain standards of safety and comply with Company’s Health, safety and Environment Management System requirements. 
    -  Follow and Maintain Company standards of Quality in accordance with Company Quality System requirements. 
    -  Report steel works inspection results and collect Quality records - Summarize QC records and inspection comments.
    -  Report Non-Conformance and issue NCR - Managing NCRs closure process in a timely manner

Qualification:-

    -  Certificate or Diploma in the appropriate engineering discipline
    -  5 years’ experience in related Quality Control Activities 
    -  2 years’ Regional experience - Good written & verbal communication skills in English

Please send your cv to eng@targetj
o.com
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-----------------------------------------------------------------------------------

- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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